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EMNE: Utnyttelse av avgangsmaterialer? 
UTTALELSE: Hvorfor skal det tillates å dumpe giftig masse i fjorden når det foreligger en 
utredning (Sintef) som sier at avgangsmassene har potensiale for komersiell utnyttelse? Hvordan 
kan myndighetene forsvare de strenge krav som stilles til offshorenæringen ifm. boring og drift når 
man i samme håndvending åpner døren for utslipp som man med sikkerhet (tidligere drift Folldal) 
vet vil føre til store konsekvenser for Repparfjorden? Hvem sitter til syvende og sist med ansvaret 
når fjorden er død og alt liv er borte, hvem kan vi peke på da, ønsker dere å sitte med det 
ansvaret? Hele søknaden fra Nussir bærer preg av å være useriøs. Med en gang en utredning 
finner en "hindring" bagatalliseres den istedetfor at man prøver å finne bedre løsninger. Offentlige 
uttalelser fra Nussir om at "det er slik det alltid har blitt gjordt" er heller ikke tillitsvekkende Denne 
søknaden kan ikke bli godkjent på det innsendte grunnlag. 
 


